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contactpersoon  
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Ten Dam (voorzitter), Van Dijk (woordvoerder), Euving, Lintsen, Von Meyenfeldt (verslag), 
Rademaekers (student-assessor), Verbeek 
 
1. Opening  
 
2. Verslag Collegevergadering 28 maart 2023 

Het verslag wordt met een tekstuele wijziging vastgesteld.  
 
3. Mededelingen  
a. Terugblik dialoog samenwerken met derden: het College blikt kort terug op de online 

bijeenkomst, die de start van de debatserie vormde.  
b. Diner 25e sterfdag Jankarel Gevers: op initiatief van Noorda wordt een diner georganiseerd voor 

25 personen om stil te staan bij de 25e sterfdag van Gevers en bij diens gedachtengoed. Ten 
Dam heeft aangegeven dat de UvA dit diner graag wil hosten, bijv. in het Allard Pierson. 
Voorgesteld wordt 10 deelnemers uit de periode van Gevers uit te nodigen en 15 jongere 
mensen, die een goede blik hebben op het stelsel.  

• Lintsen maakte kennis met Brinkman (PwC), opvolger van Goldstein in het accountancyteam 
voor de UvA. Brinkman zal deze rol niet vervullen voor de HvA, maar in het team is voldoende 
overlap t.b.v. de controle van de gezamenlijke diensten.  

• Lintsen maakte kennis met De Vries, gemeentelijk directeur van het cluster Ruimte en 
Economie, en sprak met haar over de situatie rond de OMHP.  

• Lintsen ontmoette ook de nieuwe directie van het USC, Bikkel en Hoekstra. Zij toonden zich 
enthousiast en betrokken en meldden dat de aanmeldingen goed lopen; voor de UvA is het 
aantal aanmeldingen hoger dan voor corona.   

• Verbeek meldt dat de minister heeft geantwoord op Kamervragen iz. de samenwerking van de 
UvA met Shell.  

• Verbeek woonde een bijeenkomst van EPICUR bij in Denemarken. Dit was voor het eerst in 
een nieuwe opzet, waarin de rectoren 1x per jaar bijeen komen zonder ondersteuning. Dat 
resulteerde in een breder, strategischer gesprek.  
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• Ten Dam en Verbeek voerden het jaarlijks overleg met CREA. Ook bij CREA zijn de 
aanmeldingen weer op het niveau van voor corona. Van Galen heeft mooie ideeën over de inzet 
van kunst in onderwijs en onderzoek en zou hierover graag meer contact hebben met decanen.  

• Rademaekers woonde de kick-off van de pilot Slimmer Academisch Jaar bij, die heel 
interessant was.  

• Euving sprak met Van der Plas, die de aanbesteding van het onderzoek naar het koloniaal 
verleden van de UvA verder voorbereidt. 

• De heidag met de GOR verliep in goede sfeer; het onderwerp was Campus van de Toekomst.  
• Van Dijk meldt dat de 1 april-grap geslaagd is; het bericht werd breed opgepakt. 
• Het bericht van de ASVA dat men overweegt de UvA te dagvaarden over de verengelsing van 

het onderwijs leidde tot enige onrust; de ASVA nuanceerde vervolgens het bericht.  
• Ten Dam meldt dat het laatste Universiteitsforum in huidige vorm plaatsvond; het onderwerp 

was studentenwelzijn. Aanbevolen werd studenteninitiatieven beter te benutten. Het is zaak de 
evaluatie van het forum nu af te ronden, zodat een volgende fase kan worden voorbereid.  

• Er is een brief van Casual over het docentenbeleid: er zou een te positief beeld zijn geschetst 
van loopbaanperspectieven. De brief komt zeer binnenkort aan de orde in overleg met de COR 
en de UCLO.  

 
4. Benoeming hoogleraar Klinische Electrofysiologie, i.h.b. Device-therapie van 

hartritmestoornissen in de Faculteit der Geneeskunde (AMC – UvA) 
Het College besluit de heer dr. R.E. Knops te benoemen tot hoogleraar Klinische 
Electrofysiologie, i.h.b. Device-therapie van hartritmestoornissen in de Faculteit der 
Geneeskunde (AMC – UvA) voor de volledige werktijd. In de brief aan de decaan vraagt het 
College aandacht voor de afspraken m.b.t. nevenwerk.  
 

5. Benoeming hoogleraar Ultracold Quantum Sensing in de Faculteit der 
Natuurwetenschappen, Wiskunde en Informatica 
Het College besluit de heer dr. P. Bouyer te benoemen tot hoogleraar Ultracold Quantum 
Sensing in de Faculteit der Natuurwetenschappen, Wiskunde en Informatica voor 19,2/38e deel 
van de volledige werktijd.  
 

6. Kwaliteitsafspraken – onderwijsfaciliteiten FdG 
In de periode 2019 - 2024 heeft de UvA in het kader van de kwaliteitsafspraken budget 
gereserveerd voor de aanpassing van de onderwijsfaciliteiten. Faculteiten kunnen ervoor kiezen 
om dit geld in te zetten voor een zogenaamd standaardpakket (flexibel meubilair en 
whiteboardwanden in werkgroepzalen van ongeveer 30 personen) of om maatwerk aan te 
vragen voor faciliteiten die op een andere manier aan kleinschalig en intensief onderwijs ten 
goede komen. De aanvragen worden beoordeeld door een adviescommissie. De 
adviescommissie heeft op de vergadering van 9 maart jl. positief geadviseerd op het volgende 
project: 

• Inrichting van 7 zalen voor Internationalisering@Home (FdG) 
Het College bespreekt de aanvraag en keurt deze conform voorstel goed.  
 

7. Bestuurlijke overleggen 
UNL: geen. 
 
Overige overleggen 

a. Conceptagenda Auditcommissie RvT UvA 4 april: het College neemt kennis van de agenda.  
b. Conceptagenda PO FS 5 april: het College zal informeren naar toegankelijkheid van panden. 
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c. Conceptagenda PO AC 5 april: het College zal informeren naar de stand van zaken rond 
regeldruk en declaraties.  

d. Conceptagenda PO ICTS 5 april: het College zal informeren naar mogelijkheden om Google 
Workspace binnen de UvA te gebruiken.  
  

8. Aandachtspunten en actielijsten 
TKN - Uitnodigingenlijst en Public Affairs Kalender  
TKN - Overzicht besluiten buiten vergadering maart/april 2023 
 

9. Rondvraag 
Van dit punt wordt geen gebruik gemaakt. 

 
Vastgesteld door het College van Bestuur d.d. 11 april 2023.    


